
RADA MI.L\STA MARK I
AI. J. Pil sudskiego 95

05-270 MARKI
tel .: 227811003
woj . Mazowieckie PROTOKOL Nr 34

z posiedzenia Komisji Zdrowia, Opieki Spolecznej,
Bezpieczeristwa Publicznego i Ochrony Srodowiska,
ktore odbylo sie w dniu 30 pazdziernika 2013 roku.

o godzinie 11 00 posiedzenie Komisji otworzyl i przywital wszystkich zebranych
Przewodniczacy Radoslaw Dec. Po stwierdzeniu quorum (lista obecnosci stanowi zalacznik
nr 1 do protokolu;) odczytal proponowany porzadek obrad:

1.
2.
3.
4.

5.

(J
6.

7.
8.

Otwarcie posiedzenia.
Przedstawienie porzadku obrad.
Przyjecie wniosk6w w sprawie zmian w porzadku obrad.
Wydanie opinii komisji dotyczacej projektu uchwaly w sprawie przyjecia do realizacji
zadania w ramach programu TAKrodzina.pl. Druk nr 452.
Wydanie opinii komisji dotyczacej projektu uchwaly w sprawie przyjecia stanowiska
przez Rade Miasta Marki w sprawie zmiany zapis6w Studium Uwarunkowan i
Kierunk6w Zagospodarowania Przestrzennego m.st. Warszawy, polegajacej na
zmianie trasy koncowego polnocnego odcinka II linii metra. Druk nr 456.
Realizacja Strategii Rozwiazywania Problem6w Spolecznych Miasta Marki na lata
2011-2015 .
Sprawy rozne.
Zamkniecie posiedzenia.
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Pkt. 3. Przyjecie wnioskow w sprawie zmian porz<ldku obrad.

Brak wniosk6w.

Pkt. 4. Wydanie opinii komisii dotycz<lcej projektu uchwaly w sprawie przyjecia do
realizacji zadania w ramach programu TAKrodzina.pl. Druk nr 452.

Projekt uchwaly w sprawie przyjecia do realizacji zadania w ramach programu
TAKrodzina.pl. Druk nr 452 stanowi zalacznik nr 2.

o Burmistrz Janusz Werczynski przedstawil projekt uchwaly zawarty w druku nr 452.

W kr6tkiej dyskusji udzial wieli m.in.; radna Agnieszka Luzynska, radna Maria Przybysz 
Piwko, Burmistrz Janusz Werczynski,

Przewodniczacy Komisji zarzadzil glosowanie w sprawie wydania opinii do projektu uchwaly
w sprawie przyjecia do realizacji zadania w ramach programu TAKrodzina.pl. Druk nr 452.

Glosowanie:
za- 8
przeciw - 0
wstrzymalo sie - 1
W glosowaniu bralo udzial 9 radnych.

Projekt chwaly otrzymal pozytywna Op1l11y Komisji Zdrowia, Opieki Spolecznej,
Bezpieczenstwa Publicznego i Ochrony Srodowiska,
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Pkt. 5. Wydanie opinii komisji dotycz<lcej projektu uchwalv w sprawie przvjecia
stanowiska przez Rade Miasta Marki w sprawie zmiany zapisow Studium
Uwarunkowan i Kierunkow Zagospodarowania Przestrzennego m.st. Warszawv,
polegaj<lcej na zmianie trasy konc owego polnocnego odcinka II linii metra . Druk nr 456.

Projekt uchwaly w sprawie przyjecia stanowiska przez Rade Miasta Marki w sprawie zmiany
zapis6w Studium Uwarunkowan i Kierunk6w Zagospodarowania Przestrzennego m.st.
Warszawy, polegajacej na zmianie trasy koncowego polnocnego odcinka II linii metra. Druk
nr 456 stanowi zalacznik nr 3.

Przewodniczacy Komisji Radoslaw Dec poinformowal, iz wnioskodawcami projektu uchwaly
zawartyrn w druku nr 456 sa radna Agnieszka Luzynska, radny Arkadiusz Werelich oraz
Przewodniczacy Rady Marcin Piotrowski; Przewodniczacy Komisji zwr6cil sie do
wnioskodawc6w 0 przedstawienie niniejszego projektu chwaly.

Przewodniczacy Rady Marcin Piotrowski jako jeden z wnioskodawc6w przedstawil projekt
uchwaly zawarty w druku nr 456.

W kr6tkiej dyskusji udzial wzieli m.in.; radny Dariusz Boryczko, Przewodniczacy Rady
Marcin Piotrowski, radna Agnieszka Luzynska, Burmistrz Janusz Werczynski.

Burmistrz Janusz Werczynski zaproponowal aby w formie autopoprawki do druku nr 456
w § 4 dopisac Biuro Drogownictwa i Komunikacji Urzedu m.st. Warszawy.

Dalszej dyskusji nie podjeto.

Przewodniczacy Komisji Radoslaw Dec zarzadzil glosowanie w sprawie wydania opinii do
projektu uchwaly w sprawie przyjecia stanowiska przez Rade Miasta Marki w sprawie
zmiany zapis6w Studium Uwarunkowan i Kierunk6w Zagospodarowania Przestrzennego
m.st. Warszawy, polegajacej na zmianie trasy koncowego polnocnego odcinka II linii metra
druk nr 456 wraz z autopoprawka,

Glosowanie:
za- 9
przeciw - 0
wstrzymalo sie - 0
W glosowaniu bralo udzial 9 radnych.

Projekt chwaly otrzymal pozytywna opirue Komisji Zdrowia, Opieki Spolecznej,
Bezpieczenstwa Publicznego i Ochrony Srodowiska.

Pkt. 6. Realizacja Strategii Rozwi<!zvwania Problemow Spolecznych Miasta Marki na
lata 2011-2015.

Burmistrz Janusz Werczynski om6wil realizacje Strategii Rozwiazywania Problem6w
Spolecznych Miasta Marki na lata 2011 - 2015 .

Omawiana przez Burmistrza Janusza Werczynskiego Strategia Rozwiazywania Problem6w
Spolecznych Miasta Marki na lata 2011 - 2015 stanowi zalacznik do uchwaly Nr
XVIII116/2011 Rady Miasta Marki z dnia 30 listopada 2011 roku.
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W dyskusji udzial wzieli m.in.; Przewodniczacy Rady Marcin Piotrowski, radny Marek
Szczepanowski, Burmistrz Janusz Werczynski,

Pkt. 7. Sprawy rozne.

Radna Agnieszka Luzynska zasugerowala, iz w miescie jest niewystarczajaca ilosc koszy na
smieci.

W dyskusji udzial wzieli m.in.; radna Agnieszka Luzynska, radna Maria Przybysz - Piwko,
Burmistrz Janusz Werczynski.

Radny Marek Szczepanowski zwrocil sie do Burmistrza 0 informacje nt. dozywiania
w miescie; ilosci os6b w Markach potrzebujacych takiej pomocy.

Radny Dariusz Boryczko zwrocil uwage na ul. Srodkowa w Markach, radny pytal m.in. ; czy
ulica jest we wladaniu gminy; kto ustawil glazy i slupki wzdluz pasa drogi , kt6re stanowia
zagrozenie.

Radna Danuta Stefaniak zwrocila sie do Burmistrza z wnioskiem 0 zamontowanie mobilnej
kamery monitoringu w newralgicznym punkcie ul. Katowickiej w Markach, gdzie zbiera sie
duzo mlodziezy, kt6ra zakloca spok6j mieszkancorn tej okolicy.

Przewodniczacy Komisji Radoslaw Dec zwrocil sie z pytaniem do Burmistrza czy sa
planowane jakies dzialania zwiazane z uporzadkowaniem i zagospodarowaniem rejonu
u zbiegu ul. Ok6lnej i ul. Grunwaldzkiej.

Nastepnie Przewodniczacy Komisji Radoslaw Dec odczytal pismo, kt6re otrzyrnal od Pana
Tomasza Gawronskiego mieszkanca osiedla przy ul. Slonecznej ABC w Markach w sprawie
uciazliwosci zwiazanych z funkcjonowaniem zakladu "Inter Europol Piekarnia Szwajcarska"
a szczeg6lnie ciezarowek TIR, kt6re wjezdzaja przez cala doby na teren zakladu od
ul. Slonecznej w Markach. Pismo stano wi zalacznik nr 4.

W kr6tkiej dyskusji udzial wzieli m.in.; radna Agnieszka Luzynska, radny Jacek Orych,
Burmistrz Janusz Werczynski, Przewodniczacy Komisji Radoslaw Dec.

Pkt. 8. Zamkniecie posiedzenia.

Przewodniczacy Radoslaw Dec 0 godzinie 1300 zamknal posiedzenie Komisji Zdrowia,
Opieki Spolecznej , Bezpieczenstwa Publicznego i Ochrony Srodowiska.

Protokolowala;
Anna Broma Przewodniczacy Komisji

Radoslaw Dec
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